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BU DÜNYADA YOLCU GİBİ OL 

 
Es-selamu aleykum ve RahmetuLlahi ve Berekatuhu. 
Euzu bi-Llahi mine ş-şeytani r-racim. BismiLlāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm.  
Ve s-salatu ve s-selamu ‘ala Rasulina Muhammed’in Seyyidi l-evveline vel ahirin. 
Meded yā ResūlaLlāh, meded yā Sādāti ‘Ashābi ResūliLlāh, meded yā Meşāyihinā, 
Destur Mevlâna Şeyh Abdullāh el-Fa’iz ed-Dağistāni, Şeyh Muhammed Nazım el-
Hakkani. Meded. Tarikatuna es-Sohbe vel hayru fil Cemiyyeh. 
 
Allah Azze ve Celle buyuruyor, unutmayın, herkes Allah Azze ve Celle’nin 

geldiği yere gidecek. Orada dünyada yaptığı şeylerin hesabını verecek. Her insan ne 
yaptıysa, iyilik yaptıysa iyilik bulacak.  Kötülük yaptıysa onun hesabını verecek. Sen 
niçin kötülük yaptın? Niye insanlara eziyet etmesin? Niye kendine zulmettin diye. 
Yani bu gidecek yer Allah Azze ve Celle’nin karşılığında hesap vermek yeridir.   

Onun için, dünya baki değil. Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu alayhi ve sellem 
gene Hadis-i Şerif’te buyuruyor, dünyada sen garip, yani kimsenin olmayan bir insan 
gibi yaşa. Yol geçen, yolcu gibi ol diyor. Çünkü bu dünya vatan değil. Bizim 
vatanımız ahirettir.  Dünya sırf işler, ahiretin işleri iyi olsun diye olan yerdir. Onu 
toplayacağın yerdir. Onu ahiret için toplayacağın hayırlar, hasenatlar, iyilikler 
dünyadadır.  Ahirete gittin artık hiçbir şeyin kalmaz. Arkadan hayırlı evlat, hayır 
hasenat bırakmazsan, sadaka cāriye bırakmasan sana hiçbir şey gelmez.  

Onun için dünyadayken, hepsini düşünüp ahiretini düşünüp. Ona göre işlerini 
yoluna koy, ahiret işlerini yoluna koy. Dünya işleri ahiret için olması lazım. Dünya işi 
dünya için olursa bırakıp gidersin. Ahiret için olursa bulursun; onu ahirette bulursun. 
Onun faydasını görürsün. Yok, dünya için çalışan hiçbir zaman ahirette bir faydası 
olmaz. Hele küfür yoldan giden insan onun da pişmanlığı cehennemden beter olur 
ona. Cehennemde yanması o pişmanlığın yanında sıfır kalır.  

Ahiret hedefimiz olması lazım.  Kendini ölü gibi sayı, diyor Peygamber 
Efendimiz ṣallá Llāhu ‘alayhi ve-sellem. Hakikaten de, insan Allah Azze ve Celle’nin 
kudretiyle yaşıyor, hareket ediyor. Allah Azze ve Celle o emaneti aldı mı, hiçbir şey 
yapamaz. Bütün dünya onun olsa bir nefes satın alamaz onunla. Bitmiştir artık.  

Onun için, Müslüman daima ahireti düşünüp, dünyadaki işlerini ona göre 
yapsın. Dünya işini yapabilirsin, mâni yok. Ama niyet olarak Allah Azze ve Celle’nin 
rızası olması lazım, O’nun yolu olması lazım, O’nun bereketi olması lazım. Bu 
Müslümanlar için haktır. Onun faydası başka - yani ya fayda görürsün ya zarar. 

https://instagram.com/sheikhmuhammedadil?utm_medium=copy_link
https://www.facebook.com/Sheikh-Muhammed-Adil-105750907925093
https://t.me/mawlanasultan


  
 
 

 SheikhMuhammedAdil Sheikh Muhammed Adil MawlanaSultan  Mawlana Sultan TV 

Fayda olan Allah yolunda olman. Zarar yolu şeytan yoludur, veyahut Allah Azze ve 
Celle’nin yolunu bırakıp da kıymet vermemek o da bir türlü yanlıştır, pişmanlıktır.  

Allāh جل جلاله muhafaza etsin bizi.  Allāh جل جلاله doğru yoluna ayırmasın, bu güzel yol. 
Çünkü yaşadığımız zaman, çok kandıran var. İnsan şeytanları şeytandan daha beter 
olmuşlar. Şeytana insan daha kanmaz. Kendi insanları da kandırılır. İnsanlar insanı 
kandırır. Şeytan daha beter. Hiç olmayan şeyleri hakikat gibi gösterir. Hakikatı da 
yok sayarlar. Allāh جل جلاله şerlerden muhafaza etsin insanlara.  

Ve-min Allahi t-tevfik. El-Fatiha. 

Mevlana Şeyh Muhammad Adil er-Rabbani 
04 Nisan 2025/ 06 Şevval 1446 
Lefke, Kibris 
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